
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 2/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 20. 1. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, T. Ručigaj, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, 
I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, M. Koželj, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, oba sta svojo odsotnost opravičila. 
  
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 1. 1. 2016 
  
Dopolnili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)             J. Pungerčar in I. Zajc sta se 19. 1. 2016 udeležila izredne seje GO SVIZ Slovenije.  Na seji so med 
drugim razpravljali o problematiki izplačevanja dodatka za stalno pripravljenost na fakultetah in ostro 
obsodili vodstveni kader fakultet, ki je izplačevanje dodatkov predlagal, odobril in dovoljeval. 
  
b)             Po sklepu seje z dne 6. 1. 2016 nadaljujemo postopek »Pobude za presojo Ustavnega sodišča o 
mnenju Računskega sodišča o ukinitvi vplačevanja v II. pokojninski steber s strani delodajalca«, 
predvidoma z Odvetniško družbo Ferfolja, Ljubič, Bauk o. p., d. o. o., pri čemer nas podpira glavni tajnik 
SVIZ-a. 
                          
c)         Na podlagi potrjenega sklepa seje IO SVIZ/IJS z dne 19. 11. 2015 o dopolnitvi Pravilnika IJS o 
izvolitvah v višji znanstveni naziv je J. Pungerčar zaprosil za mnenje in pravno podlago T. Seliškarja, univ. 
dipl. prav., na SVIZ-u, da nam poda pravno razlago na osnovi našega predloga.  
  
Sklep 1:  V skladu s sklepom 233. seje Znanstvenega sveta IJS pod točko 7, da se pridobi pravno mnenje, 
nadaljujemo s postopkom v smeri iskanja ustrezne rešitve problematike zamud pri izvolitvah v znanstvene 
nazive. 
  
č)          J. Pungerčar, član delovne skupine za pripravo predloga novega raziskovalnega zakona na MIZŠ, je 
povedal, da se nadaljujejo aktivnosti za pripravo novele Zakona o raziskovalni in razvojni dejavnosti, ZRRD. 
Pri začetnih razpravah se kažejo precej različni interesi deležnikov, med drugim celo na ravni dveh 
ministrstev, MIZŠ in MGRT. 
  
d)        Na izredni seji GO SVIZ so se prav tako pogovarjali o dinamiki odprave plačnih anomalij, kar bo 
predmet pogajanj z vlado v naslednjih mesecih. Vlada želi rešiti probleme čim bolj nevtralno, z drugimi 
besedami, za odpravo anomalij ne želi nameniti dodatnega denarja. 
  



 e)       Želeli smo dobiti na vpogled novelo Zakona o visokem šolstvu,  ZViS-1, vendar pri tem (še) nismo 
bili uspešni. Besedila novele niso imeli niti na SVIZ-u. 
  
3)         Aneks h kolektivni pogodbi o oblikovanju pokojninskega načrta za javne uslužbence 
  
Vlada RS želi skleniti z reprezentativnimi sindikati javnega sektorja Aneks h kolektivni pogodbi o 
preoblikovanju pokojninskega načrta za javne uslužbence. Aneks bo omogočal tri različne podsklade 
zavarovanj: dinamični sklad, preudarni in zajamčeni sklad in, v odvisnosti od starosti zavarovanca in 
stopnje naložbenih tveganj (možnega donosa). Na izredni seji GO SVIZ so obravnavali aneks in se strinjali, 
da ga sindikalna stran podpiše. 
  
4)         Prisotnost na sejah IO SVIZ/IJS v letu 2015 
  
V letu 2015 smo imeli 17 rednih sej IO SVIZ/IJS, ki so bile v povprečju 62-odstotno obiskane. Kljub vsemu 
ugotavljamo, da se nekateri člani sej ne udeležujejo ali zelo redko. Sodelovanje na sejah seveda ni 
obvezno, je pa zaželeno, saj lahko člani le na ta način tekoče spremljajo dogajanja, opozarjajo na probleme 
in predlagajo rešitve. Vemo tudi, da so nekateri člani zelo zasedeni in obveznosti v odboru sindikata težko 
izpolnjujejo, vendar so se z izvolitvijo sami strinjali, da bodo aktivno sodelovali v tem organu.  Morda bi 
bilo dobro, da o nadaljevanju sodelovanja razmislijo in, v kolikor se sej zelo težko udeležujejo, predlagajo 
nadomestnega člana, ki bo skušal v večji meri izpolniti pričakovanja članov z njihovih področij dejavnosti. 
  
Sklep 2:  Člane IO SVIZ/IJS, ki se niso udeležili več polovice sej v letu 2015, bomo posebej pozvali, naj se 
sej v prihodnje pogosteje udeležijo ali pošljejo svoje namestnike. 
  
5)         Razno 
  
Točka ni bila posebej obravnavana, na kratko pa smo ugotovili, da je SVIZ/IJS poslovanje v lanskem letu 
končal pozitivno. Več o poslovanju SVIZ/IJS bomo obravnavali na naslednjih sejah.  Skupščino sindikata 
bomo imeli predvidoma konec meseca marca. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.30. 
  
Sejo je vodil I. Zajc.                                                                       Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 26. 1. 2016 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 

- predsedniku ZS IJS                                      
- članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                               - direktorju IJS 
  
  
 


